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Nieuwsbrief Steyl, zomer 2023

Zomer!
Het voorjaar kwam laat op gang met “ozel”, lage temperaturen en buien. 
Uiteindelijk kwam dan toch de zon, het is groen en de vakantieperiode 
staat voor de deur. Voordat het zover is, hier eerst nog de nieuwsbrief 
voor Steyl. EENLokaal wil namelijk ook tussen de verkiezingen door met 
u in contact staan en u informeren. We wensen jullie allemaal een mooie 
zomer!  

Kadernota 2024
Een van de belangrijkste momenten van de gemeenteraad is de jaarlijks 
terugkerende kadernota. Hier worden de kaders meegegeven aan het 
college voor de begroting 2024 en verder. Onze gemeente is financieel 
gezond. Dat is ook nodig want het lijkt erop dat het Rijk de gemeenten 
vanaf 2026 minder geld gaat geven om de taken uit te voeren. Dat 
takenpakket is de afgelopen 10 jaar enorm uitgebreid. Voor wat EENLo-
kaal betreft maakt de gemeente af waaraan ze begonnen is. Voor de 
oplossing van (verborgen) armoede mag er geen euro op de plank blijven 
liggen! Ook belangrijke thema’s: gemeenschapsaccomodaties, leefbare 
wijken- en kernen, een ouderenfonds, cultuurgeschiedenis en evenwicht 
tussen hondenbelasting en -voorzieningen. Onze fractievoorzitter Luud 
Pieko was woordvoeder van dit dossier. Dit – en nog veel meer – kwam 
allemaal aan bod. 

Voor wat Steyl betreft wordt op verzoek van EENLokaal op dit moment 
onderzocht of het recreatieve fiets- en voetpad, tussen Steyl en het 
Maasveld Tegelen opgeknapt kan worden. Dat pad langs de Maas is 
jaren geleden aangelegd, maar de kwaliteit laat nu te wensen over. Het 
is in de loop van de tijd oneffen geworden, en zit vol gaten. Een dergelijke 
route heeft in het algemeen niet de kwaliteit van een verlicht snelfiets-
pad, maar moet wel toegankelijk en veilig zijn. Genieten van het buiten-
gebied en de Maas is voor het dichtbebouwde Steyl en Tegelen een 
absolute noodzaak. Onze fractie zal u op de hoogte houden van de 
ontwikkelingen. 

Lokaal-Limburg Statenverkiezingen  
“We hadden op een uitbreiding gehoopt, maar Lokaal-Limburg heeft zijn 
zetels weten te handhaven. Ik ben trots op de vele stemmen die ik in 
Limburg kreeg, ook op Steyl. Nogmaals bedankt voor het vertrouwen” 
aldus Leon van den Beucken. Leon is onlangs benoemd als Burgersta-
tenlid, en mag aan de debatten deelnemen. Zijn favoriete onderwerpen 
zijn mobiliteit, duurzaamheid, financiën en economie.

Vriendelijkere stoepen
De gemeente gaat er, waar technisch mogelijk, werk van maken: de 
schuin aflopende stoepen worden niet meer gelegd. Dat antwoordde het 
college op van vragen van EENLokaal. We werden vanuit de sameleving 
gewezen op de haken en ogen van een aantal trottoirs. Dit alles heeft 
niets met kapotte of losliggende tegels te maken, maar met de algehele 
schuine afloop naar de straat. Dat is een crime voor minder mobiele 
mensen of mensen met evenwichtsproblemen, maar ook om te lopen 
met de wandelwagen. “Het zal nog een hele tijd duren eer het straat-
beeld veranderd is, maar er is een aanzet gemaakt. Daar zullen vooral 
onze minder mobiele mensen blij mee zijn!”, aldus Leon van den
Beucken. 

Werkzaamheden Hoogwaterbescherming Steyl

Fiets- en wandelpad in slechte staat
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Werkzaamheden Hoogwaterbescherming Steyl
In de Maashoek wordt volgend jaar de realisatie van de zelfsluitende 
kering gerealiseerd. Dijkzone Alliantie voert de werkzaamheden uit. 
  
Op dit moment vinden al voorbereidende werkzaamheden plaats: het 
fietspad wordt verlegd, er komt nieuwe oeverbekleding en twee leidingen 
worden vervangen. Al met al een hele klus.
  
Het oude fietspad is al weg. Na de zomer wordt het nieuwe fietspad 
aangelegd. Alle andere werkzaamheden worden eind juli afgerond. De 
oever heeft dan nieuwe stortsteenbekleding, voorzien van klei. Ook een 
overstortleiding van de gemeente Venlo en een persleiding van Waterbe-
drijf Limburg zijn dan vervangen. 

Steyl heeft eindelijk een eigen Dörpshóes: Rochus!
Dörpshóes Rochus is op afgelopen zaterdag 3 juni feestelijk en officieel 
in gebruik genomen!
Dit onder grote belangstelling. Een deel van de Schalm is nu ingericht als 
dorpshuis. Na een korte toespraak van wethouder Jacques Smeets, 
werd het bord onthuld door twee bestuursleden: Dré Hekkens en Dré 
Janssen. Het complete bestuur, en alle vrijwilligers maken deze mooie 
ruimte tot wat hij is en zij zijn de drijvende krachten.

Vooral Luud Pieko van EENLokaal heeft op politiek niveau geijverd voor 
deze mooie ruimte. Uiteindelijk kon dit alles via een amendement 
gefinancierd worden. Het werd breed ondersteund in de gemeenteraad. 

Een ruimte die Steyl lang heeft moeten missen, maar die er nu wel is. We 
wensen het bestuur vrijwillgers en de inwoners een mooie toekomst in 
het Steylers dorpshuis.

Wil je graag meedenken en meedoen met EENLokaal? 
Wil je graag meedenken en meedoen met EENLo-
kaal? Graag! Er zijn veel manieren om ons werk te 
steunen. Informeren kan geen kwaad. Je kunt ook 
meehelpen met kleine dingen, zonder grote verplich-
tingen. Of word lid: www.eenlokaal.nl Voor andere 
vragen over bijvoorbeeld leefbaarheid, kunt je 
terecht bij eenlokaal@fractieeenlokaal.nl

Voor klachten over bijvoorbeeld kapotte straatverlich-
ting kunt u zich rechtstreeks tot de gemeente 
wenden, 14077, info@venlo.nl
of door Mijn gemeente-app te downloaden.  
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Een mooie dag voor Steyl


